
Aanvullende vragen SP over jeugdzorg.  
 
Op het antwoord op onze vraag “Zijn er wachtlijsten in de jeugdzorg?” komen er bij ons meer 
vraagtekens. U zegt wel Vanaf moment van melding van een hulpvraag en de start van de 
daadwerkelijke zorg is regelmatig een langere periode. De reden hiervoor is dat we op zorgvuldige 
afweging willen maken samen met de inwoner om te bezien welke vorm van ondersteuning nodig is. 
Daarnaast is er ook overleg nodig met de zorgaanbieder.  
  
Wij willen graag weten hoeveel mensen wachten op dit moment na de hulpvraag op de 
daadwerkelijke zorg? 
Ook willen wij weten hoe lang het duurt voordat deze mensen na de hulpvraag de daadwerkelijke 
zorg krijgen? Zorgt het financiële tekort op de jeugdzorg voor deze wachtlijst? 
 
 


